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Gemensam utredning om E14 20121401

Till Från Sidor

KF (KS) VF politiska utskott Sida 1 av 1

Vår Framtid yrkar på att Ånge kommun ska kontakta samtliga kommuner som drabbas av Trafik-
verkets ambition att göra E14 till 80 km/h, och tillsammans upphandla en konsult som göra en kon-
sekvensutredning som även täcker kommunernas intressen och behov.

Efter att vi fått tagit del av Trafikverkets utredning där de kom fram till att man vill göra E14 till 80 
km/h väg kan vi konstatera att den relativt ensidigt tillvaratar Trafikverkets intressen med minsta 
möjliga investering.

Vi kan även konstatera att Trafikverkets underlag innehåller många antaganden och gränsdragningar
vars relevans kan ifrågasättas. 

Man anger även att människoliv kan sparas utan att det finns något i utredningen som visar varför 
och hur människor dött i trafiken på E14, istället han man använt sig att nyckeltal och antaganden.

Rimligt är att vi får en bättre konsekvensanalys som återspeglar E14 viktighet för berörda 
kommuner. 

Vår Framtid vill att detta ska bli ett ärende så frågan hanteras skyndsamt och med nödvändig öppen-
het så den kan bifogas Trafikverkets utredning inför beslut.

 

Ånge den 2020-12-14

Linda Mattsson 
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